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استان فارس

استهبان
 نمایش »هزار شلاق« از استهبان 
به جشنواره منطقه ای ارغون رفت

نمایش هزار شلاق به کارگردانی جواد عاجلی از شهرستان 
استهبان موفق شد به سومین جشنواره منطقه ای ارغون در 

بهبهان راه یابد.
این  کرد:  اعلام  استهبان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیر 
در  فارس  استان  نماینده  تنها  به عنوان  گروه،  و  نمایش 
این جشنواره حضور می یابد و افتخاری بزرگ برای هنر 

استهبان محسوب می شود. 
هزار  نمایش  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  کیامرث  امید 
شلاق که از تمِی آئینی برخوردار است با استفاده از آئین 
امر  این  کاملًا سنتی چک چکو به روی صحنه می رود و 
می تواند نقطه قوت مناسبی برای این نمایش به حساب آید.
سومین جشنواره آئینی سنتی ارغون در 4 بخش و با حضور 
هنرمندانی از استان های خوزستان، کهگیلویه و بویراحمد، 
بهبهان  در  تا 26 دی 97  بوشهر 23  و  فارس  هرمزگان، 
خوزستان برگزار می شود. آئین چک چکو به یاد قیام امام 

حسین )ع( در استهبان برگزار می شود.
بالباس های سیاه و شال های سبز در یک  دسته عزاداران 
در  می گردند،  قدم  یک  فاصله  در  و  می زنند  حلقه  دایره 

دست هایشان چوب های کوچکی می گیرند. 
سیاه پوشان چوب ها را به بالای سر می برند و بر هم می سایند 
که صدای چک چک چوب ها با صدای مرثیه خوان درهم 
استهبان  در  هرساله  چک چکو  نمایشی  آئین  می پیچد. 

فارس در ظهر عاشورا بر پا می شود.
از  پس  که  است  اتفاقاتی  از  نمادین  شکلی  آئین  این 

شهادت حضرت اباعبدالله الحسین برپا می شود. 
مردم استهبان معتقدند پس از شهادت امام حسین، لشکریان 
یزید به دستور شمر اسب هایشان رابر جنازه شهدای کربلا 
می تازند و این صدای چک چک یادآور سم کوبی اسبان 

اشقیا بر بدن های مطهر اولیا است.

جهرم
عمليات اجرایي پروژه آبخيزداري 

جهرم آغاز شد

در  بانو  گل  تنگ  آبخیزداری  سازه  اجرایی  عملیات 
ملی  توسعه  صندوق  اعتبارات  محل  از  جهرم  شهرستان 

آغاز شد.
اداره  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
طرح  کلنگ  فارس  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  کل 
حضور  با  جهرم  شهرستان  خفر  بخش  در  آبخیزداری 
رئیس  و  اسلامی  شورای  مجلس  در  جهرم  مردم  نماینده 
کمیسیون عمران مجلس، معاون استاندار و فرماندار ویژه 
مدیرکل  فارس،  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس  جهرم، 
منابع طبیعی و آبخیزداری فارس، مدیرکل میراث فرهنگی 
استان و نیز جمعی از مسئولان محلی و اهالی روستاهای 
منابع  مدیرکل  بوستانی  مهرزاد  به زمین زده شد.  اطراف 
کلنگزنی  مراسم  حاشیه  در  فارس  آبخیزداری  و  طبیعی 
طرح  این  گفت:  جهرم  شهرستان  خفر  آبخیزداری  طرح 
بااعتبار  و  خفر  شهر  گلبانو  تنگ  در  واقع  آبخیزداری 

مصوب نزدیک به نه میلیارد ریال کلنگزنی شد.
تغذیه  و  آبخیزداری  پروژه  دومین  این  افزود:  وی 
شهر  این  بتونی  سدچه  بزرگترین  و  خفر  شهر  مصنوعی 
 778 را  پروژه  این  آبخیز  حوزه  مساحت  بوستانی  است. 
هکتار عنوان کرد و افزود: پروژه کنترل سیلاب و تغذیه 
مصنوعی تنگ بانو باهدف مهار سیلاب شهر خفر، کنترل 
رسوب حوزه های آبخیز در زیر حوزه سد سلمان فارسی، 
جلوگیری از فرسایش خاک، حفظ پوشش گیاهی منطقه 
به تأمین آب سفره های زیرزمینی و آبخوان ها  و کمک 
پیش بینی  اجرایی  عملیات  حجم  وی  شد.  خواهد  اجرا 
را چهار هزار و 450  این سد  اجرای عملیات  برای  شده 
گفت:  و  کرد  عنوان  ملاتی  سنگی-  عملیات  مترمکعب 
این پروژه سالانه 182 هزار مترمکعب  از  با بهره برداری 

روان آب قابل استحصال است.
وی افزود: این پروژه از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی 
اجرا و بر اساس پیش بینی های انجام شده در مدت 4 ماه 

آینده به بهره برداری کامل خواهد رسید.
محمدرضا رضایی کوچی نماینده مردم جهرم در مجلس 
شورای اسلامی و رئیس کمیسیون عمران مجلس با حضور 
شدید  افت  به  اشاره  با  پروژه  این  کلنگ زنی  مراسم  در 
سفره های آب زیرزمینی و کاهش نزولات جوی در استان 
افزود: اجرای طرح های آبخیزداری علاوه بر ذخیره منابع 
باعث  زیرزمینی  آب  سفره های  مصنوعی  تغذیه  و  آبی 
جلوگیری از هدر رفت آب باران و مدیریت منابع آب و 

ایجاد اشتغال در سطح استان خواهد شد.
وی در ادامه بابیان اینکه بررسی میدانی و جانمایی احداث 
سد در تنگه گلبانو در سال 96 انجام شده بود اظهار داشت: 
روستاهای  و  بابانار  شهر  بهره مندی  به منظور  پروژه  این 

اطراف از مزایای آن راه اندازی شده است.
ادامه  در  فارس  طبیعی  منابع  مدیرکل  بوستانی  مهرزاد 
بازدیدهای دوره ای از روند پروژه های صندوق توسعه ملی 
استان  افتتاح پروژه های آبخیزداری  مراسم  و شرکت در 
محصولات  نرگس،  گل  جشنواره  نخستین  در  حضور  با 
جهرم  شهرستان  گفت:  خفر  صنایع دستی  و  کشاورزی 
اقلیمی  شرایط  نیز  و  خفر  شهر  نرگس زارهای  به ویژه 
مهم  قطب های  از  یکی  به  می تواند  شهرستان  این  خاص 

گردشگری استان تبدیل شود.
در این مراسم علیرضا صحرائیان فرماندار ویژه شهرستان 
جهرم نیز با اشاره به قابلیت ثبت ملی نرگس زارهای خفر 
و پیگیری های لازم انجام شده در این راستا اظهار داشت: 
پتانسیل  و  زیبایی  لحاظ  به  خفر،  بخش  نرگس زارهای 
گردشگری، قابلیت ملی شدن را دارد و این مهم نیازمند 

پیگیری مسئولان در این زمینه است.
وی افزود: در این خصوص مکاتباتی نیز با مدیران استانی 
و کشوری میراث فرهنگی صورت گرفته که می تواند در 

جذب گردشگر این شهرستان تأثیر بسزایی داشته باشد.
همچنین در حاشیه این مراسم مدیرکل منابع طبیعی فارس 
به همراه دیگر مسئولان استانی در مراسم افتتاح اقامتگاه 
بوم گردی طارونه واقع در روستای غربی بخش خفر حاضر 
و از بخش های مختلف این مکان گردشگری بازدید کرد.

فيروزآباد
بررسي خدمات سلامت 

در فيروزآباد از نگاه اعضاي 
هيئت رئيسه دانشگاه

اعضای هیئت رئیسه دانشگاه علوم پزشکی شیراز در ادامه 
سفر خود به مناطق غرب فارس، عازم شهرستان فیروزآباد 
بیمارستان و همچنین پروژه های  این  از خدمات  شدند و 

درمانی فیروزآباد بازدید کردند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه 
علوم پزشکی شیراز، دکتر علی بهادر رئیس این دانشگاه 
شهرستان  به  سفر  از  پس  هیئت رئیسه،  اعضای  همراه  به 
قیروکارزین و بررسی خدمات سلامت در این شهرستان، 
پروژه  چهار  از  ابتدا  فیروزآباد،  شهرستان  در  حضور  با 

درمانی در این شهرستان بازدید کرد.
قائم  بیمارستان  تخصصی  کلینیک  شامل  پروژه ها  این 
)عج( با هزار و ۸۶۰ مترمربع زیربنا و ۷۵ درصد پیشرفت 
 ۵۶۰ با  سرطان  تشخیص  و  غربالگری  مرکز  فیزیکی، 
توسعه  فیزیکی،  پیشرفت  درصد   ۴۰ و  زیربنا  مترمربع 
اتفاقات بیمارستان قائم )عج( با ۶۰۰ مترمربع زیربنا و ۷۵ 

درصد پیشرفت فیزیکی است.
قائم )عج( و راهروی  بیمارستان  از پروژه توسعه  بازدید 
دیگر  از  زیربنا  مترمربع   ۳۰۰ و  هزار  چهار  با  ارتباطی، 
برنامه های این سفر بود که با بهره برداری از آن، ۸۸ تخت 
فیروزآباد  در  سلامت  خدمات  مجموعه  به  بیمارستانی 
پیشرفت  درصد   ۹۸ تاکنون  پروژه  این  می شود.  افزوده 
فیزیکی داشته است.  دکتر بهادر با بررسی روند پیشرفت 
و  پیشبرد  درخصوص  را  لازم  دستورات  پروژه ها،  این 

سرعت بخشیدن به این روند، صادر کرد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز در ادامه با حضور در 
بیمارستان ۱۲۸ تختخوابی قائم )عج( و بازدید از بخش های 
مختلف این بیمارستان، از نزدیک بر روند خدمات رسانی 
بسته های خدمتی طرح تحول  اجرای  نحوه  مراجعان و  به 

نظام سلامت نظارت کرد.
از  دانشگاه،  هیئت رئیسه  اعضای  همراهی  با  ادامه  در  او 
درمان  و  بهداشت  شبکه  جدید  ساختمان  پروژه های 
چهارصد  و  هزار  دو  با  و  طبقه  سه  در  که  فیروزآباد 
این  کرد.  دیدن  است  ساخت  حال  در  زیربنا  مترمربع 

پروژه تاکنون، ۲۸ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
همچنین بازدید از پروژه ساخت آزمایشگاه مرکز خدمات 
جامع سلامت شهید اکبری با ۲۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
از  آن،  پیشرفت  روند  بررسی  و  زیربنا  مترمربع   ۴۹۰ و 
علوم  دانشگاه  هیئت رئیسه  اعضای  سفر  برنامه های  دیگر 

پزشکی شیراز به فیروزآباد بود.
نشستی  در  ادامه  در  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
یافت؛  حضور  فیروزآباد  شهرستان  مسئولان  با  مشترک 
فیروزآباد  شهرستان  اولویت های سلامت  نشست  این  در 

بررسی و پیرامون آنها تبادل نظر صورت گرفت.
دکتر بهادر در این نشست همه مسئولان را به همکاری در 
پیشبرد اهداف سلامت دعوت کرد و ارتقای امر بهداشت 

و درمان در جامعه را مستلزم همدلی مسئولان دانست.
او با ابراز امیدواری نسبت به بهره برداری هرچه سریع تر از 
پروژه توسعه بیمارستان حضرت قائم )عج( فیروزآباد، آن 
را خدمتی مؤثر در عرصه سلامت منطقه عنوان کرد که 

موجب کاهش بار ارجاع به مرکز استان می شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد: مجموعه 
سلامت، همه تلاش خود را به کار بسته تا تحریم ها، خللی 

در امر خدمت رسانی به مردم ایجاد نکند.
فیروزآباد،  نماینده مردم شهرستان های  کوروش کرمپور 
فراشبند و قیروکارزین در مجلس شورای اسلامی نیز در 
و  استان  حوزه سلامت  با  همراهی  به  نسبت  نشست  این 
همکاری در امر توسعه خدمات بهداشت و درمان، اعلام 
بهره برداری  روند  به  بخشیدن  سرعت  کرد.  آمادگی 
دیگر  تکمیل  و  )عج(  قائم  بیمارستان  توسعه  پروژه  از 
خون،  بانک  احداث  و  شهرستان  این  سلامت  پروژه های 

از جمله نکات مطرح شده در این نشست مشترک بود.
مهرداد  دکتر  بهداشت،  معاون  همتی  عبدالرسول  دکتر 
منابع، دکتر محمدجواد  شریفی معاون توسعه مدیریت و 
صحراگرد   علیرضا  دکتر  دارو،  و  غذا  معاون  خشنود 
مشاور رئیس دانشگاه و رئیس حوزه ریاست، دکتر سید 
دکتر  درمان،  معاون  عالی  مشاور  نبوی زاده  حسام الدین 
اجرائی مدیر روابط عمومی دانشگاه و دکتر سالار  اکبر 
خواجه پور سرپرست مدیریت منابع فیزیکی و نظارت بر 
طرح های عمرانی در این سفر رئیس دانشگاه علوم پزشکی 

شیراز را همراهی می کردند.

استان خوزستان

بهبهان
جشنواره گل نرگس فرصتی بی بدیل 

برای آشکار کردن قابليت های 
اجتماعی و فرهنگی بهبهان

به  منطقه  هر  خلیجی:  محمد  خبری/  سرویس 
است  برخوردار  آن  از  که  شرایطی  و  موقعیت  فراخور 
بهینه و  استفاده  قابلیت هایی است که  توانمندی و  دارای 

مطلوب از آنها حائز اهمیت وافری است.
بهبهان  شهرستان  در  خداوند  که  مواهبی  و  پتانسیل 
و  گستردگی  چنان  واجد  است،  گذاشته  ودیعت  به 
و  رشد  دستمایه  می تواند  فی نفسه  که  است   فراگیری  
توسعه همه جانبه در ابعاد مختلف  باشد. برگزاری جشنواره  
افکار  بازخوردهای آن در فضای مجازی،  گل نرگس و 
عمومی و رسانه ها بیانگر یک واقعیت است، این واقعیت 
ناظر بر امکان استفاده بهتر از فرصت ها و داشته هاست و 
این امر تنها معطوف به مسئولان و مجریان نیست؛ بلکه 
این خصوص  به نوعی در  نیز  افراد و شهروندان  تک تک 

سهیم می باشند.
برخی  وجود  لحاظ  به  که  نیست  زیبنده  دیگر  سوی  از 
تفاوت های فکری و سلیقه ای، عرصه نقد و انتقاد سازنده را 

به ساحت مجادله و  تخریب دیگران مبدل نماییم.
و  مردم  نقطه نظرات  از  استفاده  برای  که  نکنیم  فراموش 
نخبگان لازم است سازوکارهایی تعبیه کرد، تحقق این مهم  
مستلزم باورمندی مسئولان به اثربخشی مشارکت عمومی 
و  توانمندی ها  همه  از  مطلوب  استفاده  برای  هم افزایی  و 
منابع مادی و یا انسانی است. جشنواره گل نرگس می تواند 
مبدل شود و  بهبهان  برندهای شهرستان  از  به عنوان یکی 
این امر تنها در پرتو بهره مندی از همه دیدگاه های صائب 

و ارزشمند محقق می شود.
 به یاد داشته باشیم بهبهان از دیرباز به عنوان یکی از مناطق 
مهم اقتصادی و تولیدی ایران شناخته شده و مردمان سخت 
بوده اند،  پیشتاز  اقتصادی  فعالیت های  عرصه  در  کوشش 
و  علمی  اجتماعی،  فرهنگی،  زمینه های  در  پیشگامی  این 

سیاسی نیز انکارناپذیر است.
نه تنها  سازنده  و  منصفانه  رویکردی  با  می رود  انتظار 
جشنواره گل نرگس، بلکه  با احصا و رصد سایر داشته های 
مادی و معنوی مان با هدف معرفی تمامی ظرفیت های این 
عرصه  این  در  استوارتری  گام های  هم وطنان   به  خطه  

برداریم.
این  برگزاری  در  ذینفع  مجموعه های  از  تشکر  ضمن 
نقدهای  پذیرای  بیشتر  سعه صدر  با  است  امید  جشنواره 
مجال  در  که  امیدواری ست  بسی  جای  باشند  مشفقانه 
محلی   ملی-  همایش  این  شروع  تا  باقی مانده  اندک 
پیشنهادهای  بستن  کار  به  با  جشنواره  دست اندرکاران 
راهگشا و عالمانه اصحاب فرهنگ و اندیشه، امکان معرفی 
ظرفیت ها و توانمندی های را به زیباترین شکل به منصه 
مردم سخت کوش  قابلیت های  تا شناخت  بگذارند،  ظهور 
و فرهنگ دوست دیار بهبهان، برای تمام مردم ایران در 

عالی ترین سطح ممکن فراهم آید.

استان بوشهر

گناوه
بندر گناوه در طرح جامع 

گردشگري دریایي کشور قرار گرفت

سرپرست اداره بندر و دریانوردی گناوه گفت: طرح جامع 
گردشگری دریایی که برای همه بنادر کشور تعریف شده 

قرار است مطالعات آن در این شهرستان نیز انجام شود.
جمهوری  خبرگزاری  با  گفت وگو  در  صالحی  وحید 
ابلاغ و  این طرح که دستورالعمل آن  افزود: در  اسلامی 
وصول شده همه جوانب گردشگری دریایی نظیر الزامات 
و موارد ایمنی و خدماتی، تفکیک و مشخص شدن محدوده 
فعالیت و تردد شناورها و قایق های تفریحی پیش بینی شده 
است.  وی اظهار داشت: این شهرستان به دلیل قرار گرفتن 
در  گردشگرپذیر  منطقه  یک  به  خلیج فارس  ساحل  در 
جنوب کشور تبدیل و باعث شده تا در طول سال به ویژه 
گردشگران  ساله  همه  نوروز  و  هفته  پایان  تعطیلات  در 
زیادی وارد این منطقه شوند.  صالحی گفت: استقرار یک 
اسکله تفریحی انگشتی به منظور ایمنی و دسترسی راحت 
گردشگران از دریا با در نظر گرفتن یک موج شکن شناور 
نوروز  ایام  به ویژه  این شهر ساحلی  برای گردشگران در 
نیاز است که پیگیری های لازم با سازمان صورت گرفته 
افزود:  گناوه  دریانوردی  و  بندر  اداره  سرپرست  است. 
هم اینک گردشگران و مسافران در ساحل برای سوار شدن 
قایق با مشکل مواجه می شوند که با استقرار اسکله انگشتی 

این معضل برطرف خواهد شد. 
در  انگشتی  تفریحی  اسکله  استقرار  داشت:  اظهار  وی 
ساحل این بندر نیاز مبرم به یک موج شکن سیار دارد و 
باید تأمین شود تا مسافران و گردشگران بدون دغدغه و 

با آرامش خاطر بتوانند از دریا نهایت استفاده را ببرند.
سرپرست اداره بندر و دریانوردی گناوه گفت: به منظور 
این  ساحل  از  گردشگران  لازم  استفاده  و  خدمات دهی 
خدمات  ستاد  در  دریایی  گردشگری  کمیته  شهرستان 
و  است  زیرمجموعه  چندین  دارای  و  تشکیل  هماهنگی 
اتخاذشده  مصوبه های  و  برگزار  نشست  چندین  تاکنون 
جت  تردد  مجاز،  شناگاه های  جانمایی  افزود:  وی  است. 
اسکی و قایق های تفریحی، نصب تابلوهای ایمنی، تعیین 
و تکلیف گواهینامه و پلاک ثبتی جت اسکی ها، معرفی 
تهیه  شهرداری،  به  مجاز  اسکی های  جت  و  شرکت ها 
اسکله انگشتی، نصب دوش های ساحلی، رختکن، سرویس 
اولیه و آمبولانس  استقرار کانکس کمک های  بهداشتی، 
در محدوده شناگاه ها، تأمین نیروی نجات غریق به صورت 
سیار و اخذ مجوز همه متقاضیان فعالیت درزمینه قایق های 
تفریحی و جت اسکی از مهمترین مصوبه های نشست اخیر 
کمیته گردشگری بوده که با همکاری دستگاه های مرتبط 
باید  آینده  سال  نوروز  ایام  از  قبل  تا  سفر  خدمات  ستاد 

انجام شود.

استان کهگیلویه و بویراحمد

در دو سال گذشته صورت گرفت؛
آزادي ۴۲۴ زنداني جرائم غيرعمد 

در کهگيلویه و بویراحمد
مدیرکل زندان های استان کهگیلویه و بویراحمد گفت: در 
دو سال گذشته ۴۲۴ زندانی جرائم غیرعمد از زندان های 

این استان آزاد شده اند.
اداره  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
کل زندان های استان، اسماعیل جمیاری در بازدید از زندان 
مرکزی یاسوج خطاب به زندانیان افزود: پایبندی به قوانین 
و  همراهی  نیز  و  کردار  و  رفتار  در  تغییر  و  مقررات  و 
از جمله مواردی  با مسئولین و کارکنان زندان  همکاری 
بیشتر همکاران در جهت  باعث توجه  است که می تواند 

کمک و اعطای تسهیلات و رفاهیات به آنان شود. 
زندان ها در  مسئولین قضایی و سازمان  بر عزم همه  وی 
باهدف  قانونی  ظرفیت های  همه  از  حداکثری  استفاده 
کاهش جمعیت کیفری تأکید و اظهار کرد: خوشبختانه 
شده  باعث  استان  در  قضایی  مسئولین  با  خوب  تعامل 
و  گره گشایی  جهت  در  قانونی  ظرفیت های  از  بیش  که 
کمک به زندانیان خصوصاً محکومین مالی کمک کرد، 
به گونه ای که در ۲ سال گذشته و با جلب مشارکت های 
عمومی و خیرین تعداد ۴۲۴ نفر از زندانیان جرائم غیرعمد 
زندان های استان از زندان آزاد و علاوه بر کمک به طرفین 
و  تراکم  کاهش  در  بدهکاران  و  طلبکاران  یعنی  دعوی 

ازدحام جمعیت زندانیان کمک شده است. 
بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  زندان های  مدیرکل 
خاطرنشان کرد: از مجموع زندانیان جرائم غیرعمد آزاده 
نفر توسط ستاد دیه،  شده در دو سال گذشته تعداد ۲۲۲ 

کمک های  محل  از  و  زندان ها  سازمان  توسط  نفر   ۱۲۶
متفرقه،  کمک های  طریق  از  نفر   ۳۸ عسل،  ماه  برنامه 
با  هم  نفر   ۸ و  حمایت  انجمن های  همکاری  با  نفر   ۳۰
زندان آزاد  از  مهربان  نیکوکاری دست های  بنیاد  کمک 
حقوقی  و  حقیقی  اشخاص  مسئولین،  همه  از  که  شده اند 
مجموعه  که  نیکوکاری  و  خیر  هموطنان  به خصوص  و 
زندان های استان را در آزادی این بخش از زندانیان یاری 

رسانیده اند، تقدیر و تشکر می شود.
همراه  به  بویراحمد  و  کهگیلویه  زندان های  مدیرکل 
حسینی  حفاظت،  یگان  جدید  فرمانده  زارع  سرهنگ 
و  قضایی  اداره  رئیس  کریمی  و  بازرسی  اداره  رئیس 
اجرای احکام اداره کل در روز جمعه، 14 دی ماه از زندان 
مرکزی یاسوج بازدید و با زندانیان به گفت وگو پرداخت.

استان هرمزگان

بوموسی
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان 

عنوان کرد؛
پيشرفت ۹۰ درصدی بازسازی 
اسکله بتنی بندرگاه بوموسی

 

و  تعمیر  گفت:  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 
پیشرفت  درصد   ۹۰ با  بندرگاه  این  بتنی  اسکله  بازسازی 

فیزیکی در مراحل پایانی قرار دارد.
به گزارش خبرگزاری مهر، اله مراد عفیفی پور در نشست 
استاندار  حضور  با  که  بوموسی  شهرستان  اداری  شورای 
مردادماه  اوایل  داشت:  اظهار  شد،  برگزار  هرمزگان 
و  بنادر  کل  اداره  مسئولان  اولیه  مذاکرات  جاری  سال 
بوموسی  شهرستان  فرمانداری  با  هرمزگان  دریانوردی 
برای ورود جدی تر مجموعه سازمان بنادر به روند توسعه 
دریایی جنوبی ترین مرز آبی ایران انجام شد و بر همین 
اساس، چندین پروژه برای توسعه زیرساخت ها و روبناها 
هم اکنون  اینکه  بابیان  وی  گرفت.  قرار  کار  دستور  در 
با ۹۰  این جزیره  بندرگاه  بتنی  اسکله  بازسازی  و  تعمیر 
درصد پیشرفت فیزیکی در مراحل پایانی قرار دارد، افزود: 
اسکله شماره ۶ نیز که آخرین اسکله و محل پهلوگیری 
لنج هاست، جهت تعمیر و بازسازی به پیمانکار ابلاغ شده 
شده  منتقل  پروژه  محل  به  کار  شروع  جهت  شمع ها  و 
است. به گفته عفیفی پور، جانمایی نهایی ساختمان مرجع 
دریایی و برج کنترل جدید بندر نیز انجام شده و پروژه به 
مشاور جهت تهیه نقشه های معماری و سازه ابلاغ شده که 
در تلاش هستیم عملیات اجرایی احداث این ساختمان ها تا 

پایان سال جاری آغاز شود.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان از پایان یافتن 
مراحل طراحی و معماری ساختمان های اداری، جستجو و 
نجات دریایی و تأیید نقشه های تأسیسات آب و برق بندر 
جهت ابلاغ به پیمانکار سخن به میان آورد و گفت: انجام 
عملیات آسفالت مسیر دسترسی به اسکله ها در دست اقدام 
است و ۵۰ درصد زیرسازی کار انجام شده است. همچنین، 
تعمیرات اساسی رمپ فلزی شماره ۱ و ۲ نیز به پیمانکار 
ابلاغ شده است. عفیفی پور تصریح کرد: نقشه های دایک 
تأیید  اجرایی،  عملیات  شروع  جهت  استحصال  )دیواره( 
و  بندر  موج شکن  جنوبی  بازوی  احداث  و  شده  ابلاغ  و 
افزایش ارتفاع تاج موج شکن فعلی نیز در دست بررسی و 

ارزیابی های مهندسی قرار دارد.
نیز  بندرگاه  اضطراری  برق  ژنراتور  کرد:  اضافه  وی 
موتورخانه  به  بندرگاه  تجهیز  و  شده  منتقل  جزیره  به 
مقام  این  قرارگرفته است.  نیز در دستور کار  اختصاصی 
گرفته  صورت  اقدامات  با  کرد،  امیدواری  ابراز  مسئول 
مسئولیت های  ایفای  راستای  در  که  بنادر  سازمان  توسط 
هر  توسعه  شاهد  می گیرد،  سازمان صورت  این  اجتماعی 
چه سریع تر بندرگاه مهم و استراتژیک بوموسی به عنوان 

پیشانی جمهوری اسلامی در خلیج فارس باشیم.
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان بابیان اینکه 
برج کنترل بندر بوموسی با تجهیز به جدیدترین سامانه ها 
برج  به روزترین  و  مجهزترین  زمره  در  جاری،  سال  طی 
کنترل های بنادر کشور قرارگرفته است، گفت: این بندر 
دارای خط اختصاصی از مخابرات بوده و زیرساخت های 

شبکه آن مستقیماً به بندر شهید رجایی متصل است.
حرکت های  اجازه  تمام  کرد:  تصریح  پور  عفیفی 
کشتی های تجاری و مسافری )pc( در بندر بوموسی تحت 
سامانه جامع دریایی با رعایت کامل استاندارهای سازمان 
بنادر صادر می شود و از ابتدای سال جاری تاکنون، شاهد 

ثبت تعداد ۱۴۵ فقره سند اجازه حرکت بوده ایم.
وی از انجام ۴۵ مورد عملیات جست وجو و نجات و امداد 
دریایی طی سال جاری در آب های این شهرستان خبر داد 
و افزود: از این تعداد، ۲۵ مورد عملیات جهت همکاری 
در انتقال بیماران اورژانسی با مراکز درمانی و فرمانداری 

صورت گرفته است.

دبير شورای صنفی دانشگاه فسا نماینده منطقه 3 کشور شد
مدیر روابط عمومی دانشگاه فسا گفت: حسنعلی فاتح نژاد دبیر شورای صنفی دانشگاه فسا به عنوان نماینده دبیران منطقه 3 در شورای نظارت 
کشوری برگزیده شد. محمدامین تسلیمیان به ایرنا اظهار داشت: در جلسه انتخاب نماینده دانشجویی شورای مرکزی نظارت کشوری، دبیر 
شورای صنفی دانشگاه فسا به مدت یک سال به این عنوان انتخاب شد. به گفته وی سیاست گذاری و برنامه ریزی برای شوراهای صنفی 
دانشگاه های کشور ازجمله وظایف نمایندگان این شوراهاست. مدیر روابط عمومی دانشگاه فسا بیان کرد: جلسه انتخاب نماینده دانشجویی 
شورای مرکزی نظارت کشوری دوشنبه سوم دی ماه در دانشگاه اصفهان و با حضور معاون سازمان امور دانشجویان وزارت علوم برگزار شد. 
شورای صنفی دانشجویان نهادی دانشجویی است که برای مشارکت دانشجویان در تصمیم گیری و برنامه ریزی برای امور صنفی، رفاهی و 
آموزشی دانشجویان در دهه ی هفتاد شکل گرفت. شورای صنفی نهادی است که با هدف تحقق بخشی به مطالبات دانشجویان شکل گرفته 

است و بارزترین مشخصه ی آن اعمال خواست و نظر دانشجویان بر نحوه ی مدیریت و ساماندهی دانشگاه بوده است.


